
Oppsummering av medlemsmøtet 12. november 

Tema: Betydningen av vår nære natur. 

I underkant av 30 deltok på møtet. 

Sigmund Hågvar, professor i natur- og miljøvern, innledet om naturopplevelsens kvaliteter, 

med vekt på opplevelser i naturen generelt, med størst vektlegging av helhetsopplevelsene 

inkl. sanse-inntrykkene (jf. følelsen av å være i ett med naturen). Videre trakk han fram Erik 

Sture Larres mentale nytte av "indre" memorering av egne tidligere turopplevelser som 

virkemiddel for lettere å tåle påkjenningene under sitt krigsfangenskap. 

Deretter fortalte Lillomarkas Venners leder, Frode O. Hansen mer konkret om Lillomarkas 

betydning (nærmarka) med mange eksempler på konkrete saker, bl.a. Lillomarka Arena og 

skrekkeksemplet, Linnerudkollen Skiarena, på hva som kan skje av inngrep når selve 

gjennomføring av planen skjer med atskilling større inngrep enn forutsatt etter forutgående 

høringer (med godkjente vedtak). Kommentarer fra "salen" førte til oppklaring rundt hva LV 

står for med hensyn til idrettens behov i marka. Bl.a. kunne Gudbrand Bakke fra Oslo skikrets 

informere om (og forsikre om?) at Lillomarka Arena ikke skulle gjennomføres slik 

Linnerudkollen Skiarena var blitt gjort, men i full gjensidig åpenhet.  
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